
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 32/2022

XXXII Posiedzenie w dniu 29 marca 2022 
Obrady rozpoczęto 29 marca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1.Grażyna Borycka – Skarbnik.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza zadań zleconych do realizacji jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych.
3.  Informacja  o  podjętych  przez  Gminę  działaniach  zmierzających  do  pozyskania  dodatkowych
dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe.
4.  Analiza  zaległości  podatkowych  oraz  gospodarkę  odpadami,  windykacja  tych  zaległości  oraz
informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2021 r.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Porządek został przyjęty.

2.  Analiza  zadań  zleconych  do  realizacji  jednostkom  nie  zaliczanym  do  sektora  finansów
publicznych.
Skarbnik  omówiła  temat.  Przedstawiła  radnym szczegółowy wykaz  zadań  publicznych  zleconych  do
realizacji w 2022 roku.
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania dodatkowych
dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe.
Skarbnik powiedziała, że było składanych kilka wniosków i teraz czekamy na ogłoszenie wyników czy
otrzymamy dofinansowanie na dane projekty.  Wnioski które zostały złożone to m.in. przebudowa ul.
Łąkowej i Ogrodowej w Ostrowach na nad Okszą oraz trzy wnioski złożone do Polskiego Ładu ( dwie
drogi w Kołaczkowicach oraz rozbudowa oczyszczalni ścieków).
Skarbnik  wspomniała  jeszcze  o  projekcie  ”  Cyfrowa Gmina” na  którą  składany  był  wniosek.



Poinformowała  radnych o tym, że otrzymaliśmy informację  o tym,  że środki  zostały przyznane.  Nie
została  co  prawda  jeszcze  podpisana  umowa  ale  mamy  informację,  że  wniosek  formalnie  został
pozytywnie zaopiniowany. Dzięki pozyskanemu wsparciu zakupiony zostanie nowoczesny sprzęt IT wraz
z  niezbędnym  oprogramowaniem  i  licencjami  -  5  laptopów,  13  zestawów  komputerowych,
wielofunkcyjny system wideokonferencji wraz z oprogramowaniem i kamerę z niezbędnym osprzętem. 
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

4. Analiza zaległości podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych zaległości oraz
informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2021 r.
Radnym  w  aplikacji  eSesja  zostały  udostępnione  szczegółowe  informacje  na  temat  zaległości
podatkowych  oraz  za  gospodarkę  odpadami,  windykacja  tych  zaległości  oraz  informacja  na  temat
udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2021 r.
Radny Graj zapytał jak wygląda sytuacja z osobami którym umorzono zaległości. Czy te osoby dalej
zalegają z płatnościami, czy starają się regularnie wykonywać opłaty.
Skarbnik odpowiedziała, że zdarzają się rożne sytuacje. Są osoby, którym jak tylko sytuacja materialna na
to pozwala to wykonują opłaty ale są też osoby do których systematycznie wysyłane są wezwania do
uregulowani płatności. 
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Brak projektów uchwał do zaopiniowania.

6. Sprawy różne.
Radny Graj zapytał jak wygląda przebieg prac inwestycyjnych na terenie Gminy Miedźno, czy rosnące
ceny materiałów budowlanych maja wpływ na przebieg tych prac.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  w  tej  chwili  żadna  z  firm  wykonujących  inwestycje  na  terenie  Gminy
Miedźno nie wnioskowała o aneksowanie umów ze względu na rosnące ceny materiałów.
Radny Graj zapytał jak wygląda kwestia opłat za śmieci.
Skarbnik odpowiedziała, że przetarg na wywóz odpadów komunalnych został już rozstrzygnięty, umowa
jest podpisana, w związku z czym od pierwszego kwietnia odbiorem śmieci z terenu Gminy Miedźno
zajmować będzie się nowa firma.  Jeśli  chodzi  o opłaty skarbnik powiedziała,  że koszty na razie  nie
powinny się zmienić. Wszystko zależeć będzie o tego, jak firma będzie odbierać śmieci, ile będzie tych
odpadów i czy zmieścimy się w rocznym tonażu.
Radny Graj zapytał jak wyglądają sprawy związane z wysokimi cenami za opał.
Skarbnik odpowiedziała, że umowy na opał się kończą, ma świadomość tego, że ceny surowca poszły w
górę.
Radny Graj powiedział, że ma informację taką, że uruchomiono dla indywidualnych odbiorców sprzedaż
węgla bezpośrednią z kopalni do 5 ton.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 14.50.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


